

Title (en)

Window, door or the like, especially for façades.

Title (de)

Fenster, Tür oder dgl. insbesondere für Fassadeneinbau.

Title (fr)

Fenêtre, porte ou similaire, particulièrement pour façades.

Publication

**EP 0311701 A1 19890419 (DE)**

Application

**EP 87114987 A 19871014**

Priority

EP 87114987 A 19871014

Abstract (en)

Window, door or the like, in particular for facades, having a case, having a rabbet and a window wing, door wing, or the like formed from profile parts, the profile parts essentially having a T-shaped cross-section and comprising an outer part (6) which is approximately the same width as the case (3) and consists of a central web (7) which is provided with an inner coupling groove (19, 21, 22) for receiving a glass strip consisting of plastic or other poorly thermally conducting material, the glass strip (23) on the one hand holding the glass pane (insulating pane) and on the other hand serving as a seal against the case (3) - directly or above an elastic seal (29). <IMAGE>

Abstract (de)

Fenster, Tür oder dgl. insbesondere für Fassadeneinbau mit einem Blendrahmen, mit einem Falz und einem aus Profiltteilen gebildeter Fensterflügel, Türflügel, oder dgl., wobei die Profiltteile im wesentlichen einen T-förmigen Querschnitt besitzen und aus einem außen liegenden Teil (6) bestehen, der etwa die Breite des Blendrahmens (3) hat und aus einem mittleren Steg (7) besteht, der mit einer innen liegenden Kupplungsnut (19, 21, 22) zur Aufnahme einer aus Kunststoff oder anderem schlecht wärmeleitenden Werkstoff bestehenden Glasleiste versehen ist, wobei die Glasleiste (23) einerseits die Glasscheibe (Isolierscheibe) hält und andererseits als Dichtung gegen den Blendrahmen (3) - unmittelbar oder über eine elastische Dichtung (29) dient.

IPC 1-7

**E06B 3/08**

IPC 8 full level

**E06B 3/08** (2006.01); **E06B 3/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 3/08** (2013.01); **E06B 3/308** (2013.01); **E06B 3/325** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1563935 A 19690418
- [Y] DE 2630463 A1 19780112 - LECHLER CHEMIE GMBH
- [Y] US 4084361 A 19780418 - ASPAAS FINN
- [A] DE 3400749 A1 19850718 - FRENER & REIFER STAHL METALLBA [IT]

Cited by

NL1025091C2; EP2105569A1; WO2009118396A2; WO2005059289A1; WO2009118396A3

Designated contracting state (EPC)

DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0311701 A1 19890419**

DOCDB simple family (application)

**EP 87114987 A 19871014**